



Municipalité de Clarenceville
Province de Québec

AVIS PUBLIC
ENTRÉE EN VIGUEUR

ADOPTION DU RÈGLEMENT NUMÉRO 428-19 MODIFIANT LE RÈGLEMENT DE ZONAGE NUMÉRO 428, POUR AJOUTER UNE CLASSE RÉSIDENIELLE À LA ZONE 203 DU PLAN DE ZONAGE, AJOUTER ET MODIFIER LES TERMES D'ABRIS D'AUTO TEMPORAIRES, ABRIS D'AUTO ET APPENTIS DANS LA TERMINOLOGIE, MODIFIER L'ARTICLE CONCERNANT LES BÂTIMENTS TEMPORAIRES ET AJOUT D'UN ARTICLE CONCERNANT LES APPENTIS.

AVIS est, par les présentes, donné par la soussignée directrice générale et greffière-trésorière de la Municipalité.

QUE, lors de la séance ordinaire du conseil de la Municipalité de Clarenceville tenue le 2 mai 2023, le conseil de cette municipalité a adopté le :

Règlement numéro 428-19 modifiant le règlement de zonage numéro 428, pour ajouter une classe résidentielle à la zone 203 du plan de zonage, ajouter et modifier les termes d'abris d'auto temporaires, abri d'auto et appentis dans la terminologie, modifier l'article concernant les bâtiments temporaires et ajout d'un article concernant les appentis.

QUE toute personne intéressée à ce règlement peut le consulter sur le site WEB en version française seulement.

QUE ce règlement est entré en vigueur conformément à la loi.

Il peut être consulté au bureau du soussigné à l'hôtel de ville de la municipalité de Clarenceville situé au 1350 chemin Middle à Clarenceville sur rendez-vous.

Donné à Clarenceville, ce 4^e jour du mois de mai 2023.

Sonia Côté
Directrice générale et greffière-trésorière

CERTIFICAT DE PUBLICATION
(Articles 335 et 346 du Code municipal)

Je, soussignée, Sonia Côté, directrice générale et greffière-trésorière, certifie sous mon serment d'office que j'ai publié l'avis ci-annexé en affichant deux (2) copies aux endroits désignés par le Conseil entre 9 h et 16 h (le 5 mai 2023) ainsi que sur le site internet de la municipalité le 4^e jour de mai 2023.

EN FOI DE QUOI, je donne ce certificat ce 4^e jour de mai 2023.

Sonia Côté
Directrice générale et greffière-trésorière



Municipality of Clarenceville
Province of Quebec

**PUBLIC NOTICE
COMING INTO FORCE**

ADOPTION OF BY-LAW NUMBER 428-19 AMENDING THE ZONING BY-LAW NUMBER 428, TO ADD A RESIDENTIAL CLASS TO ZONE 203 OF THE ZONING PLAN, TO ADD AND MODIFY THE TERMS TEMPORARY SHELTER, CARPORT AND LEAN-TO IN THE TERMINOLOGY, TO MODIFY THE SECTION CONCERNING TEMPORARY BUILDINGS AND TO ADD A SECTION CONCERNING LEAN-TO.

NOTICE is hereby given by the undersigned Director General and Clerk-Treasurer of the Municipality.

THAT at the regular meeting of the Council of the Municipality of Clarenceville held on May 2, 2023, the Council of this municipality adopted the:

By-law Number 428-19 amending the Zoning By-law Number 428, to add a residential class to zone 203 of the zoning plan, to add and modify the terms temporary shelter, carport and lean-to in the terminology, to modify the section concerning temporary buildings and to add a section concerning lean-to.

THAT anyone interested in this bylaw may consult it on the WEB site in French version only.

THAT this by-law has come into force in accordance with the law.

It may be consulted at the office of the undersigned at the Town Hall of the Municipality of Clarenceville located at 1350 Middle Road in Clarenceville by appointment.

Given in Clarenceville, this 4th day of May 2023.

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'Sonia Côté'.

Sonia Côté
Director General and Clerk-Treasurer

PUBLICATION CERTIFICATE
(Articles 335 and 346 of the Municipal Code)

I, the undersigned, Sonia Côté, Director General and Clerk-Treasurer, certify under my oath of office that I have published the attached notice by posting two (2) copies in the places designated by Council between 9:00 a.m. and 4:00 p.m. (May 5, 2023) as well as on the municipality's website on the 4th day of May 2023.

IN WITNESS WHEREOF, I give this certificate this 4th day of May 2023.

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'Sonia Côté'.

Sonia Côté
Director General and Clerk-Treasurer